
 Bestuursvergadering nr. 236 

Datum: 10 juli 2017 

Plaats: Dorpshuis D’n Brak 

 

Verslag naar: Dorpsraad 

                      Gemeente 

 

Aanwezig: Henri van Zeeland 

                  Nelly van Os 

                  Jos Klessens 

                  Hans Kemps 

                  Joep van Helvoort 

                   

                   

Notulist:    Wilma van de Laar 

 

 

 

Volgende vergadering: 4 sept  2017    

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

dorpsraadmariaheide@gmail.com 

  

 

actie 

1. Opening:    

2. Inloopspreekuur: - 

 

 

3 Verslag vorige vergadering 236:  

 

*Adviesraad Sociaal Domein: uitnodigen Mart v Goor en Jeroen 

Slagers voor een van onze vergaderingen. Blijft staan tot na de vakantie. 

 

*Bord ‘U rijdt te hard’: 

Komt in oktober weer hier staan. Henri heeft verzocht deze midden 

tussen versmallingen te zetten. 

 

*Welkomstgroep: 

Heemkunde heeft 7 boeken gedeclareerd . Joep maakt de balans op en 

stuurt die naar de werkgroep.  

 

*Onderhoud Torentje: 

Dit is oorspronkelijk van de Lambertusparochie. Mari de Wit neemt het 

item mee naar Franciscus parochiebestuur. Notariskantoor v Nunen 

heeft destijds de renovatie bekostigd en het monument ‘geadopteerd’. 

We blijven dit volgen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Postlijst: zie lijst 
*Vlaggenstokken aan de lantaarnpalen P v Haarenstraat: De Heikrikkkels 
laten de stokken  hangen tot na de volgende carnaval. Dan worden ze 
verwijderd. De cv gaat in gesprek met de Kloosterbuurt. 
 
*Op verzoek van de Stg Kermissen Veghel gaan we aanvragen bij de 

 

 

 

 

 

 

mailto:dorpsraadmariaheide@gmail.com


gemeente of de electriciteitskast opgewaardeerd kan worden van 63 naar 
125 Ampère. 
Martijn Brouwers is binnen de stichting aftredend en herkiesbaar. Daar 
stemmen wij van harte mee in. 

 

 

 

 

5. Aandachtspunten/acties: 

 

INRICHTING TERREIN BRAK/SCHOOL:    
Hans en Jos hebben overleg gehad met Hr Spierings van Kennis 

centrum Civil Society Lab van de HAN. Zij hebben ervaring met dit 

soort projecten. Er zijn grofweg twee mogelijkheden: snelle procedure 

(paar dagen) of langer proces van een half jaar. We gaan het 

oorspronkelijke plan niet weggooien. De heer Spierings wil een keer 

hier komen voor overleg. Voorafgaand daaraan gaan we praten met Erik 

Kanters en André v Sleeuwen.  

 

KERNGROEP MEIERIJSTAD: Op 19 juni is er iom B en W. het 

plan gepresenteerd. Daar zijn een paar wijzigingen op gevolgd. De 

kerngroep krijgt nog een vervolgbijeenkomst.(waarschijnlijk 18 juli) 

Werkgroep houdt volgend jaar op te bestaan, eind 2018. Joep vond het 

een nuttig initiatief. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Mededelingen: 

 

 

 

7. Jaarwerkplan:   

8. Heise Krant: komt niet in juli. In augustus geen bijdrage.  

9. Rondvraag:  

 

 

10. Sluiting 21.00 u  

 

 

 


